朝陽科技大學 095學年度第2學期教學大綱 Human Resources of Children' Seducation and Care 托育服務人力資源專題研究

當期課號	7327	Course Number	7327
授課教師	宋明君	Instructor	SUNG,MING JIUN
中文課名	托育服務人力資源專題研究	Course Name	Human Resources of Children' Seducation and Care
開課單位	幼兒保育系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	本課程的目標包括: 1.了解美國幼教學會(NAEYC)的發展適性教法(DAP, Developmental Appropriate Practices)政策。 2.了解幼兒教保專業人員的培育標準。 3.了解幼兒教保相關的社會資源。 4.了解幼兒教保助理專業人員的角色與功能。	Objectives	The objectives of the course are: 1. To know the principles of Developmentally Appropriate Practices (DAP) of National Association for the Education of Young Children (NAEYC). 2. To know the educational qualifications of professionals in child care services. 3. To know community resources related to early childhood education and care. 4. To know the roles and functions of paraprofessionals of early childhood education and care.
教材	Child Development(journal)1999~2006共22 篇期刊論文	Teaching Materials	22journal papers from Child Development(journal)1999~2006
成績評量方式	一、結果部分 1.課堂參與50% 2.課堂筆記50%	Grading	participation (50%); notetaking(50%)
教師網頁	https://www.cyut.edu.tw/~mjsung		
教學內容	1.了解托育之有關服務內容 2.了解托育之有關專業人員 3.了解托育專業人員的培育 4.了解托育專業人員的管理	Syllabus	1.To konw the types caregiving services. 2.To konw the caregiving professionals. 3.To konw the training of caregiving professionals. 4.To konw the management of caregiving professionals.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。